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 Gdańsk, 26 listopada 2024 r. 
 

PROTOKÓŁ 

z III sesji Rady Dzielnicy 

Orunia Górna-Gdańsk Południe 

1. 26 listopada 2024 r. o godzinie 19:20 Ryszard Łusiak, Przewodniczący Rady Dzielnicy otworzył 
III posiedzenie Rady Dzielnicy Orunia Górna-Gdańsk Południe , odczytał porządek obrad oraz 
zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad, poprzez dodanie pkt 5: Przyjęcie na wniosek Komisji 
Transportu uchwały w sprawie przedstawienia opinii nt. układu linii komunikacyjnych na 
terenie Dzielnicy, w związku z pracami na odcinku od ulicy Pastelowej do ulicy Przemian i 
Bartniczej. Poddano nowy porządek obrad pod głosowanie i uchwalono go jednomyślnie. 

2. Następnie Radny Andrzej Orzechowski wniósł o wybór nowych członków zarządu. Wniosek 
został odrzucony na podstawie zapisów § 20 ust. 1 i 2 oraz § 24 ust. 1 Statutu Dzielnicy z uwagi 
na uchybienia prawne tego wniosku. 

3. W punkcie 2 i 3 porządku obrad odczytano uchwałę nr 76/24 Miejskiej Komisji ds. Wyborów w 
Jednostkach Pomocniczych w Gdańsku z 21 października 2024 r. w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnej Dzielnicy Orunia Górna-Gdańsk Południe oraz pismo tej komisji w sprawie 
przekazania informacji o wyborze pana Rafała Romaniuka na zwolniony mandat. Rafał 
Romaniuk złożył ślubowanie, a następnie odczytano i przegłosowano jednogłośnie uchwałę nr 
III/11/2024 w sprawie wstąpienia nowego członka do Rady Dzielnicy Orunia Górna – Gdańsk 
Południe. Od tego momentu skład Rady wynosi statutowe 21 Radnych. 

4. W punkcie 4 porządku obrad odczytano projekt uchwały nr III/12/2024 w sprawie złożenia 
uwag do Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Maćkowy - rejon ulicy 
Przemian nr 1925. Projekt uwag oraz pism zreferowali członkowie Komisji Zagospodarowania 
– Wojciech Trzciński oraz Tomasz Krauza. W trakcie referowania o godzinie 19:50 do obrad 
Rady dołączyła Radna Beata Lewandowska. Po zakończeniu referowania projektu przez 

Radnych i odpowiedzeniu na pytania Radnych oraz Radnego Miasta Pana Maximiliana 
Kieturakisa przystąpiono do głosowania uchwały wraz z załącznikami bez zmian. Uchwała 
została przyjęta w głosowaniu jednogłośnie. Pisma Rady zostało podpisane przez 
Przewodniczącego Zarządu i przekazane Zastępcy Przewodniczącego Rady celem doręczenia 
pisma do BRG. 

5. W punkcie 5 porządku obrad przedstawiono projekt uchwały nr III/13/2024 w sprawie 
przedstawienia opinii nt. układu linii komunikacyjnych na terenie Dzielnicy, w związku 
z pracami na odcinku od ulicy Pastelowej do ulicy Przemian i Bartniczej. Projekt pisma, 
będącego wynikową uchwały zreferował Przewodniczący Komisji Transportu Wojciech 
Trzciński, w trakcie referowania na sesję dołączył Radny Miasta Przemysław Majewski. Po 
zakończeniu referowania Radny Majewski oraz Radny Kieturakis obiecali wystosowanie 

wspólnej interpelacji popierającej stanowisko rady w sprawie zapewnienia dojazdów 
dzieciom z ulicy Pastelowej. Następnie przystąpiono do głosowania i uchwałę podjęto 
jednogłośnie. Pismo zostało skierowane do Zarządu celem podpisania i przesłania do ZTM. 

6. W punkcie 6 porządku obrad Przewodniczący Rady przedstawił skład osobowy 
przewodniczących i ich zastępców poszczególnych Komisji Rady wybranych na podstawie 
wyborów w komisjach. 
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Komisji Rewizyjnej: Andrzej Orzechowski - przewodniczący, Beata Lewandowska - zastępca 
przewodniczącego 

Komisji Budżetowej: Dominika Trzcińska - przewodnicząca, Piotr Jankowski - zastępca 
przewodniczacej 

Komisji Transportu: Wojciech Trzciński - przewodniczący, Mikołaj Bach -  zastępca 
przewodniczącego 

Komisja Zagospodarowania: Wiesława Thiel-Janus - przewodnicząca, Karol Pisula - zastępca 
przewodniczącej 

 

7. W punkcie 7 porządku obrad Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informacje 
o wysłanych pismach do jednostek miejskich, stanowiących przypomnienie o uprawnieniach 
Rady oraz Zarządu na podstawie § 14 i § 27 Statutu. Radny Kieturakis zapytał, czy projekty 
organizacji ruchu są dostarczane Radzie Dzielnicy. Wskazano, że tak, ale nie przed wydaniem 
decyzji administracyjnej tylko po niej, kiedy jest już za późno na wnoszenie uwag. 

Omówiono także pisma ws. węzła Lipce (razem ze streszczeniem spotkania ws. CMK Północ, 
które odbywało się bezpośrednio przed sesją Rady, w którym uczestniczyli Przewodniczący 
Zarządu Dzielnicy oraz Przewodniczący Komisji Transportu) oraz ws. cichego lotniska 
(popartego interpelacją Radnej Banach nr 790/24), które zostały wysłane realizując 
odpowiednio decyzję Rady poprzedniej kadencji oraz wniosek Komisji Transportu bieżącej 

kadencji. 

Następnie Radny Majewski zreferował tematykę Parku Przemian. Poinformował, że DRMG chce 
rozwiązać do końca roku umowę z wykonawcą Parku z uwagi na decyzję o zaniechaniu 
budowy. W miejsce parku ma zostać wybudowany zbiornik retencyjny. Sprzęty, które były 
planowane do zabudowy w Parku i zostały już zamówione zostaną zabudowane w strefie 
przeznaczonej pod pikniki dzielnicowe przy ul. Przemian oraz na Przestrzeń przy Srebrnej 
albo zbiornik Augustowska. Zaapelował przy tym do Rady o monitowanie miasta w przedmiocie 
realizacji tego zadania. 

Następnie Ryszard Łusiak omówił interpelację Radnego Majewskiego ws. ulicy Borkowskiej 
nr 727/24. Radny Majewski wskazał, że zwróci się do Miasta z pytaniem co dzieje się 
z odpowiedzią na tę interpelację gdyż nie uzyskał ani prolongaty terminu ani odpowiedzi. 
Poruszono także temat konieczności budowy ul. Czerskiej i zapewnienia dojazdu autobusami 

do nowobudowanego żłobka. Bez budowy ul. Czerskiej nie będzie możliwe skierowanie 
autobusów do żłobka, a wszystkie dzieci z Dzielnicy będą zwożone przez rodziców 
samochodami przez wąską i będącą w złym stanie technicznym ul. Borkowską. 

Omówiono także interpelację Radnego Skarbka w sprawie zapewnienia obsługi Maćkowych 
przez autobusy przegubowe oraz, że odpowiedź skupiła się wyłącznie na linii 289 z całkowitym 
przemilczeniem linii 189. Przewodniczący Komisji Transportu wspomniał, że temat 
skierowania autobusów przegubowych na linię 189 oraz linię 213 został już wpisany 
w porządek posiedzenia Komisji Transportu, które zostało zaplanowane na 5 grudnia na 18:30 
w formie hybrydowej, co spotkało się z ciepłym przyjęciem Radnego Majewskiego. 

Następnie Przewodniczący Zarządu przedstawił informacje o miejskich aktywnościach na 
terenie dzielnicy 7.12 oraz 10.12, tj. sadzenie mikrolasu przy Srebrnej oraz odpalenia 

światełek na choince Dzielnicowej przy zbiorniku Augustowska. 
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Na tym sesję zakończono o godzinie 20:57. 

  Zatwierdził 
 

 
 

 
 
 
 

/dokument podpisany elektronicznie/ 
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